
 

 

Styret i Fortidsminneforeningen Vestfold ønsker herved velkommen til Årsmøte 
mandag 18/3-2024 kl.18 00                                                                                                

Sted: Villa Solhaug, Sophus Bugges vei 24 a, Larvik.  
Villa Solhaug ble fredet i 2015, og eies av familien Løchen, tillitsvalgte i FMF. 
Før selve møtet vil vi få en gjennomgang av husets historie. 

Eventuelle forslag til vedtak eller uttalelser under årsmøtet må være styret i 
hende seinest 4/3, 14 dager før møtet. Adresse: 
Vestfold@fortidsminneforeningen.no 

Dagsorden: 

1. Godkjenning av innkalling og dagsorden. 
2. Valg av møteleder og referent, samt underskrivere av referat. 
3. Styrets beretning for 2023 
4. Styrets arbeidsplan for 2024 
5. Regnskap for 2023, Revisors beretning. Budsjett 2024 
6. Innkomne forslag til vedtak 
7. Valg  
8. Avslutning 

 
Enkel servering. 
Sakspapirer legges ut på foreningens nettsider: 
fortidsminneforeningen.no/hva skjer     Søk dato 18/3.      
VEL MØTT! 
 
Styret v/leder Odd Hjorth-Sørensen 



 



 
Johan Olsens gate 8a, 3290 Stavern 
 

Årsmelding 2023 
Årsmøtet for 2022 ble avholdt på Slots�ellmuseet, Konservatorboligen, 16/3 kl 18 00. 

Som �llitsvalgte for 2023 ble valgt: 

Leder: Odd Hjorth-Sørensen (Stavern) 

Nestleder/Sekretær: Dyveke Bast (Stavern) 

Kasserer: Karin Vethe (Holmestrand) 

Styremedlem: Tone Lind Jørgensen (Åsgårdstrand) 

Styremedlem: Bjarte Løchen (Larvik) 

Styremedlem: Hilde Viker Berntsen (Larvik) 

Varamedlem: Geir Gartmann (Horten) 

 

Revisor: Mari Løchen 

Valgkomite: Kirs� Fønhus (Tønsberg) (Suppleres av styret.) 

Per Evtun og Geir Gartmann (vara) har representert foreningen i styret for s��elsen Eidsfoss 

Hovedgård. 

Styrets arbeid 
Styret har hat 10 styremøter i 2023. Styret har også hat kontakt med medlemmene, kommunene, 
Kulturarv, For�dsminneforeningen sentralt og andre samarbeidspartnere rundt disse sakene. 

Avdelingen har i 2023 sendt brev �l alle kommunene i fylket om kulturminneplaner og brannsikring, 
og fulgt opp svarene de har fåt. Avdelingen har informert om foreningens arbeid med Gul liste og 
registrering av kulturminner, og foreslåt �ltak for å bedre brannsikringen i trehusbebyggelsen. 

Det har blit gjennomført kurs i vindusrestaurering i mars, mai og november. 

Styret har arrangert omvisning på Ytersø gård i Larvik med godt oppmøte  

Noen av vernesakene som har blit behandlet, fordelt kommunevis: 

• Holmestrand: Avdelingen har fulgt opp saken om Nedre Gausen, samt riving av 
kornsiloen. 



• Larvik: Avdelingen har protestert mot forslaget om riving av Romberggata skole i Larvik, 
som er en kommunal eiendom fra 1898. Stavern: Sakene rundt Gumserød gård og den 
lagrede Heierstadstua har vært behandlet. Styret har også lagt �l rete for en 
istandse�ng av et typisk småkårshus i Fjerdingen i Stavern, i samarbeid med eier og 
Kulturminnefondet. 

• Sande�ord: Avdelingen har støtet Sande�ord lokallag i saken om Husebyjordet på 
Veterøya, 

• Tønsberg: Styret har behandlet Torvkvartalet og utbygging ved Kremmerhuset i Tønsberg, 
men har ikke forfulgt disse sakene videre, delvis fordi vi ikke lenger har styremedlemmer 
eller ak�ve medlemmer derfra. Vi arbeider videre for å bedre dete. 

• Horten: Vi har fulgt opp saken om Gamle Horten Gård, og bevilget penger �l advokat for 
retslig belysning av saken. Åsgårdstrand: Avdelingen har eterlyst planen for området 
omkring Munchs hus, som er et kulturminneområde med mange gamle bygninger. 

• Færder: Vi har fulgt med og vært ak�ve i saken om Teie Torg. 

 

Fylket har i flere år hat to lokallag, Sande�ord og Nevlunghavn. Lokallaget Nevlunghavn vel Bevart 
har høsten 2024 beslutet å nedlegge seg selv, og omdanne seg �l en mer uformell gruppe under 
fylkesstyret. Venneforeningen Gumserød gård har beslutet å bli en gruppe under FMF Ves�old. 
Dri�sstyret for Garnisonssykehuset i Stavern ligger nå også innunder Fylkesstyret. 

Styret har vært representert på foreningens representantskapsmøte i Ålesund i juni, og tat ak�vt del 
i diskusjonene på ledermøtet i foreningens lokaler i Oslo. 

Fylkesorganisasjonen hadde ved årets slutt 266 medlemmer, en liten oppgang fra 262 året før og 257 
i 2021.  
  
Tønsberg 12/2-24  
 
Styret: 
  
Odd Hjorth-Sørensen (sign) Dyveke Bast (sign)  Karin Vethe (sign)  
  
Tone Lind Jørgensen (sign) Bjarte Løchen (sign) Hilde Viker Berntsen (sign)  
 

 

 

 



Fortidsminneforeningen Vestfold    Regnskap og balanse 2023

Konto Regnskap Noter Budsjett Regnskap Budsjett
REGNSKAP 2023 2023 2022 2024
Inntekter

3125 Medlemskontingent 52630 50000 48400 55000
3220 Inntekt egne arrangementer 0 5000 39400 4000
3440 Offentlig støtte 14790,17 1 20000 21943,50 35000
3955 Gaver, prosjektstøtte 165000 2 0 50000 0

Sum driftsinntekter 232420,17 95000 159743,50 94000

Utgifter
6850 Utgift egne arrangementer 1219,75 5000 23929,50 5000
6860 Møteutgifter FMF 22030,59 3 25000 17949 25000
6865 Rekvisita 0 1000 79,90 500
6870 Kurs egen regi 27703,80 4 40000 0 25000
6940 Porto 0 1000 129,00 5000
7140 Reisegodtgjørelse 4347 6000 5021 7000
7430 Gaver, bevilgninger 10000 5 15000 13110,00 10000
7600 Prosjekter 143669,90 6 16000 90000 21000
7700 Andre utgifter 0 1000 0,00 1000
7770 Bankutgifter 1206,50 300 76 300

Sum driftsutgifter 210177,54 110300 180294,40 99800

Driftsresultat 22242,63 -15300 -20550,90 -5800

8040 Renteinntekter 10497,38 3000 3330,34 9000
8080 Resultat 32740,01 -12300 -17220,56 3200

BALANSE
Eiendeler 1920 Brukskonto 57958,47

1921 Plasseringskonto 42321,56
1922 Fastrentekonto 1 5,99
1923 Fastrentekonto 2 344,80
1924 Fastrentekonto 3 45,34
1925 Fastrentekonto 4 201405,48

Sum eiendeler 302081,64 7
Egenkapital
og gjeld Egenkapital 1/1-23 250001,97

Resultat 2023 32740,01
2050 Egenkapital 31/12-23 282741,98
2900 Gjeld 19339,66 8

Sum egenkapital og gjeld 302081,64

Larvik 15/2-24

Odd Hjorth-Sørensen (Sign), Dyveke Bast (Sign), Karin Vethe (Sign)
Tone Lind Jørgensen (Sign), Bjarte Løchen (Sign), Hilde Viker Berntsen (Sign)



Noter �l regnskap og balanse for FMF Ves�old for 2023 

 

1. Offentlig støte består i all hovedsak av refundert mva fra 2022. 
2. Gaver og prosjektmidler. Her kom det inn 140.000,- som fylkesstyret ikke hadde visst om og 

ikke budsjetert med. Det gjaldt midler som hovedorganisasjonen hadde søkt om i vårt navn, 
og som var øremerket arbeid med foreningens fredede bygning Garnisonssykehuset i Stavern. 

3. Møteutgi�er består av utgi�er �l FMFs representantskapsmøte i Ålesund juni 2023. 
4. Kurs i egen regi var to vindusrestaureringskurs avholdt i Stavern. 
5. Gaver og bevilgninger på kr. 10.000,- gikk �l advokatutgi�er i forbindelse med arbeidet for å 

bevare Horten gård for allmennheten. 
6. Prosjekter i 2023 besto av de 140.000,- �l utbedring, samt 3.669,- �l uteområdet ved 

Garnisonssykehuset. 
7. Av våre innestående midler er ca. 48.000,- bundet �l kurs og prosjekter. 
8. Regnskapet for 2022 inneholdt en avsetning �l 2 fakturaer i forbindelse med arbeid på og 

utleie av Garnisonssykehuset. De skulle være på �l sammen 90.000,- og skulle vært fakturert i 
2022, mens fakturaene vi endelig fikk i 2023 lød på lit over 70.000,-. Det kan komme 
yterligere faktura, og vi velger derfor inn�l videre å beholde det resterende som gjeld.  



 

Johan Ohlsens gate 8 a, 3290 Stavern 

Arbeidsoppgaver for For�dsminneforeningen Ves�old 2024.02.04 

 

Styret vil for inneværende år arbeide med følgende saker: 

-Fortsete arbeidet med sikring av kulturminneplaner og registrering av 
kulturminner i kommunene i fylket. Vi har kommet et stykke på vei med å 
kartlegge hvor de enkelte kommuner står i dete arbeidet, og har god kontakt 
med de ansvarlige innen kommunene. Delvis innunder dete kommer også vårt 
ini�a�v overfor kommunene om brannsikring av særlig eldre trehusbebyggelse. 

-Ta opp aktuelle vernesaker eter som de kommer opp. Vi har i 2023 bedret 
oversikten over aktuelle saker, og får regelmessig innspill fra kommunene 
gjennom Al�nn og via vår hovedorganisasjon. 

-Starte en praksis med guidede medlemsturer i våre byer, med ønske om en 
vårtur og en høstur.  
Vi har startet arbeidet med å planlegge felles møter og arrangementer mellom 
Ves�old, Telemark, Buskerud og Øs�old. Dete vil utvikles i 2024. 

-Gjennomføre et system med lagring av alle digitale dokumenter som angår 
fylkesstyrets arbeid. Dete er oppretet, og vil systema�seres og fylles ut 
fortløpende. 

-Fortsete arbeidet med et ryddig og ansvarlig økonomiarbeid, og derved sørge 
for at avdelingens økonomiske midler blir ivaretat. 

 

For styret i For�dsminneforeningen Ves�old 

Odd Hjorth-Sørensen 

Leder 
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